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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Municipal Brăila din data de  
30.09.2022, ora 09:00 – sala Companiei de Utilităţi Publice “Dunărea” S.A.  Brăila 

 
  

Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 
Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi,  
 În conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (2) și 
alin. (3) lit. a) și ale art. 135 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila                     
nr. 3786/23.09.2022, a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local Municipal 
Brăila. 

Conform art. 138 alin. (15) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, câte un exemplar din procesul – verbal al şedinţei 
ordinare din data de 31.08.2022, procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 
12.09.2022, procesul – verbal al ședinței extraordinare, cu convocare de îndată, din data 
de 12.09.2022, procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 19.09.2022, 
procesul – verbal al ședinței extraordinare, cu convocare de îndată, din data de 
19.09.2022 și procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 27.09.2022, au fost 
puse la dispoziţia dumneavoastră în timp util, în vederea lecturării conţinutului, iar în urma 
verificării acestora s-a constatat că nu au fost observaţii la comisii, drept pentru care vă 
supun spre aprobare procesele – verbale menţionate anterior. 
 - Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi procesele verbale menționate anterior au fost aprobate.  

Prin H.C.L.M. Brăila nr. 500/31.08.2022 a fost ales ca preşedinte de şedinţă pentru 
luna septembrie 2022, domnul consilier Sîrbu Constantin, pe care îl invit să preia 
conducerea lucrărilor ședinței de astăzi. 

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că 

lucrările prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din 
O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
iar în acest sens vă informez că în urma apelului nominal făcut de doamna Bratu Angelica, 
înlocuitorul Secretarului General al Municipiului Brăila, sunt prezenţi 25 de consilieri, 
domnii consilieri Brăileanu Claudiu – Eduard, Rădulescu Daniela - Elena și Voineag 
Cristiana sunt conectați online pe platforma Zoom, astfel şedinţa fiind legal constituită. 
  

 Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 
Brăila: 

 De asemenea, tot în conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din O.U.G. 
nr.57/2019, cu modificările și completările ulterioare, la propunerea inițiatorilor, se 
suplimentează proiectul ordinii de zi inițial prezentat, cu următoarele proiecte de hotărâri: 

 
1) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița  privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului Brăila pe anul 2022. 
 
2) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița  privind: 

Rectificarea bugetului general centralizat al municipiului Brăila pe anul 2022. 
 

         3) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 1/14.01.2020 referitoare la „Instrumentarea proiectului 
«PIAȚA DE PEȘTE», aprobarea Studiului de Fezabilitate, precum și a Devizului 
General aferent”, modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 730/27.12.2021. 
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4) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru 
privind: Trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Brăila a terenului 
în suprafață de 1643,00 mp, situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 17, NCP 71018 și 
completarea Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 325/30.09.2011 cu o nouă poziție la Capitolului H, poziția nr. 157, conform 
contractului de vânzare autentificat sub nr. 2642/21.09.2022. 
 

5) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru 
privind: Trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Brăila a terenului 
în suprafață 10.878,00 mp, situat în Brăila, Cartier Lacu Dulce, str. Dorului – Cazasului, 
județul Brăila, amplasament 1, lot 1/1/39/5, NCP 95334. 

 
6) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru 

privind: Modificarea elementelor de identificare ale bunului înscris în Inventarul 
Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, 
cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, poziția nr. 587 –                  
str. Paltinului, conform actului de dezmembrare autentificat sub nr. 4094/14.06.2022. 

 
7) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița  privind: 

Aprobarea vânzării unui număr de 13 de apartamente tip A.N.L., situate în Brăila, conform 
prevederilor art. 10, alin. (1) din Legea nr. 152/1998, privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale 
pentru Locuinţe, republicată, cu modificările şi completările ulterioare. 

  
8) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru 

privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul <Construire 
Hală Atelier Întreținere Auto P+1E parțial>, la adresa din Municipiul Brăila, Șoseaua 
Focșani, Km 5, Ferma 1 Mai, lot 2/1/1/2, inițiat de societatea ANVISOR TRANS S.R.L. 
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință  
 Supunem la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectelor menționate de doamna 
Bratu Angelica - înlocuitorul Secretarului General al Municipiului Brăila: 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 

Cu unanimitate de voturi proiectele menționate au fost introduse pe ordinea de zi. 
 
Supunem la vot ordinea de zi cu precizările menționate: 
 
1) Depunere jurământ. 
 
2) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 569/23.10.2020 referitoare la „Aprobarea numărului, 
domeniile de activitate şi componenţa nominală a comisiilor de specialitate din cadrul 
Consiliului Local Municipal Brăila”, completată prin H.C.L.M. Brăila nr. 609/13.11.2020 și 
modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 676/26.11.2020, H.C.L.M. Brăila nr. 328/16.07.2021, 
H.C.L.M. Brăila nr. 379/07.07.2022, H.C.L.M. Brăila nr. 415/15.07.2022 și H.C.L.M. Brăila 
nr. 430/29.07.2022.  

 
3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Realizare 
lucrări în vederea obținerii autorizației pentru securitate la incendiu, Corp C3- 
Grădinița nr. 60 și Corp Clădire Internat Liceul cu Program Sportiv Brăila», cu 
finanțare de la bugetul local.  
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4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Sistematizare 
pe verticală – Calea Călărașilor nr. 59», cu finanțare de la bugetul local, aprobați prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 333/16.07.2021.  

 
5) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare 
a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 
investiţii «Reabilitare covor asfaltic curtea interioară a școlii - Școala Gimnazială 
„Anton Pann” Brăila», cu finanțare de la bugetul local.  

 
6) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare 
a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 
investiţii «Instalație de desfumare de la Biblioteca Școlii Gimnaziale „Vlaicu Vodă” 
Brăila», cu finanțare de la bugetul local.  
 

7) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Studiului de Fezabilitate (S.F.) și a indicatorilor tehnico – economici la 
obiectivul de investiții «Modernizare Str. Independenței, între Vadul Ghecetului și 
Vadul Rizeriei».  
 

8) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Aprobarea achitării contribuției ce revine Municipiului Brăila, prin Consiliul Local Municipal 
Brăila, în calitate de membru al Asociaţiei de Cooperare și Parteneriat Local pentru 
Dezvoltarea Stațiunii Lacul Sărat Brăila, pentru anul 2022.  

 
9) Proiect de hotărâre inițiat de domnii consilieri locali Pătărlăgeanu Valentin 

și Tudose Daniel, membri în A.G.A. la societatea BRAICAR S.A. Brăila privind: 
Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al societății  „BRAICAR” S.A. BRĂILA, pe 
anul 2022.  

 
10) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița 

privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 578/05.10.2021 referitoare la „Aprobarea 
măsurilor necesare aplicării O.G. nr. 15/31.08.2021, referitoare la reglementarea unor 
măsuri fiscal – bugetare, prin ajustarea prețurilor aferente materialelor de construcții 
pentru contractele de achiziție publică de lucrări finanțate prin Programul Operațional 
Regional 2014 – 2020 în cadrul proiectului «Eficientizare energetică Grădinița cu 
program prelungit nr. 36 Furnicuța», modificată prin H.C.L.M. nr. 398/15.07.2022.  

 
11) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița 

privind: Acordarea, începând cu anul 2023, a subvenţiilor de la bugetul local asociaţiilor, 
fundaţiilor şi cultelor recunoscute în România, acreditate ca furnizori de servicii sociale 
potrivit legii, cu personalitate juridică, care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă 
socială care se adresează beneficiarilor din Judeţul Brăila.  
 

12) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea Organigramei, Statului de Funcții și a Regulamentului de Organizare și 
Funcționare ale SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE ADMINISTRARE ȘI 
GOSPODĂRIRE LOCALĂ BRĂILA.  

 
13) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea Acordului de parteneriat între Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție 
Județean Brăila, Liceul cu Program Sportiv Brăila, Direcția Județeană de Sport Brăila, 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență ”Dunărea” al Județului Brăila, Direcția Județeană 
pentru Familie și Tineret Brăila și Centrul de Prevenire, Evaluare și Consiliere Antidrog.  
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14) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea valorii de inventar a bunului public înscris în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila  nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la Capitolul G, Subcapitolul G10 – „Cimitire”, poziția nr. 5, 
conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 11630/26.07.2022.  

 
15) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea valorii de inventar a imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Oborului nr. 10, 
Grădinița cu program prelungit nr.36, aflat în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 39, conform procesului – verbal de 
recepție la terminarea lucrărilor nr. 256/07.04.2022.  

 
16) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Radierea din Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila a corpurilor de construcții 
C1 - școală, cu o suprafață construită de 426,17 mp, identificat cu NCP 14312-C1 și C2 – 
grup sanitar, cu o suprafață construită de 35,96 mp, identificat cu NCP 14312-C2, situate 
în municipiul Brăila, str. Cezar Petrescu nr.9A, conform procesului – verbal de recepție la 
terminarea lucrărilor nr. 24000/02.08.2022 și a documentației cadastrale, precum și 
radierea acestora din Cartea Funciară nr.93809. 

 
17) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - Lista 
terenurilor aparținând domeniului public al Municipiului Brăila în vederea amplasării unor 
terase a căror activitate se va desfășura în fața spațiilor comerciale autorizate.  

 
18) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Completarea anexei nr. 4 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - „Lista 
terenurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de 
construcţii tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate”.  

 
19) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Închirierea prin încredințare directă a unor terenuri ce aparțin domeniului public al 
Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații 
comerciale, alte construcții autorizate, conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 421/31.08.2020, cu modificările ulterioare.  

 
20) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Dezmembrarea unui teren ce aparţine domeniului public al 
Municipiului Brăila.  

 
21) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Brăila a bunurilor din Parcul 
Monument, înscrise în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul 
G, subcapitolul G4, poziția nr. 1, în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării 
acestora.  
 

22) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 
Alexandru privind: Completarea H.C.L.M. Brăila nr. 51/27.02.2009 referitoare la 
„Atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea 
înscrierii acestora în cartea funciară”.  

 
23) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Prelungirea contractelor de închiriere pentru terenuri ce aparțin 
domeniului public al municipiului Brăila, în vederea desfășurării de activități comerciale 
diverse. 
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24) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 
Alexandru privind: Exprimarea acordului Consiliului Local Municipal Brăila, pentru 
executarea unor lucrări de construire/desființare pe terenuri ce aparțin domeniului public și 
privat al Municipiului Brăila.  
 

25) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Prelungirea contractului de închiriere având ca obiect spaţiul cu altă destinaţie decât 
aceea de locuinţă, situat în Brăila, B-dul. Alexandru Ioan Cuza, nr. 216, parter, încheiat cu 
ASOCIAŢIA COLUMBOFILĂ DANUBIUS BRĂILA, în vederea desfăşurării activităţii.  

 
26) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Încetarea dreptului de folosinţă gratuită asupra terenului situat în Brăila, str. Paul 
Brătășanu nr. 9 (Zona Industrială Sud, lot 105),  în suprafaţă de 250,00 mp, NCP 14024, 
constituit prin H.C.L.M. Brăila nr. 363/28.09.2004 în favoarea domnului OPREA FĂNEL și 
radierea acestuia din Cartea Funciară nr. 98852 Brăila.  

 
27) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului 
ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 300,00 mp, situat în 
Brăila, str. Mecanizatorilor nr. 5, NCP 97866, în favoarea solicitantului BOURCEANU 
GABRIEL, teren pe care se află amplasată construcția C1, proprietatea acestuia.  

 
28) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Aprobarea vânzării locuinței situată în Municipiul Brăila, Bd. Alexandru Ioan Cuza nr. 70, 
conform Legii nr. 112/1995, coroborată cu Legea  nr.10/2001.  

 
29) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Acordul Consiliului Local Municipal Brăila cu privire la demararea 
procedurii de către Serviciul de Utilitate Publică de Administrare a Fondului Locativ și a 
Cimitirelor Brăila, pentru scoaterea la licitație publică în vederea vânzării, a imobilului 
situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 29, etaj. 

 
30) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, Bdul Al.I.Cuza nr. 249 (C2 și C3 + cota indiviză ½

  din beci).  
 

31) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 
Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, Str. Militară nr. 26. 

 
32) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, Str. Militară nr. 28. 

 
33) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului Brăila pe anul 2022. 
 

34) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Rectificarea bugetului general centralizat al municipiului Brăila pe anul 2022. 

 
35) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 1/14.01.2020 referitoare la „Instrumentarea proiectului 
«PIAȚA DE PEȘTE», aprobarea Studiului de Fezabilitate, precum și a Devizului 
General aferent”, modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 730/27.12.2021. 
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36) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 
Alexandru privind: Trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Brăila 
a terenului în suprafață de 1643,00 mp, situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 17, NCP 
71018 și completarea Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011 cu o nouă poziție la Capitolului H, poziția nr. 157, 
conform contractului de vânzare autentificat sub nr. 2642/21.09.2022. 

 
37) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Brăila 
a terenului în suprafață 10.878,00 mp, situat în Brăila, Cartier Lacu Dulce, str. Dorului – 
Cazasului, județul Brăila, amplasament 1, lot 1/1/39/5, NCP 95334. 

 
38) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Modificarea elementelor de identificare ale bunului înscris în 
Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila  nr. 
325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, poziția 
nr. 587 – str. Paltinului, conform actului de dezmembrare autentificat sub nr. 
4094/14.06.2022. 

 
39) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Aprobarea vânzării unui număr de 13 de apartamente tip A.N.L., situate în Brăila, conform 
prevederilor art. 10, alin. (1) din Legea nr. 152/1998, privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale 
pentru Locuinţe, republicată, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
40) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul 
<Construire Hală Atelier Întreținere Auto P+1E parțial>, la adresa din Municipiul Brăila, 
Șoseaua Focșani, Km 5, Ferma 1 Mai, lot 2/1/1/2, inițiat de societatea ANVISOR TRANS 
S.R.L. 

 
41) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna octombrie 2022. 
 

42) Alte probleme. 
 
 Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată.  
 
 Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Depunerea 
jurământului de către domnii consilieri locali municipali Oancea Sorin și Sandu 
Marius – George. 
 

 Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 
Brăila: 
 În conformitate cu prevederile art. 122 alin. (6) din Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, consilierul local al cărui mandat a fost validat, 
depune jurământul menționat la art. 117 din Codul Administrativ. 
 În acest sens, menționez faptul că prin Încheierea nr. 1315/15.09.2022 a 
Judecătoriei Brăila dată în Dosarul nr. 12692/196/2022 a fost validat mandatul de consilier 
local municipal al domnului Oancea Sorin, iar prin Încheierea nr. 1343/21.09.2022 a 
Judecătoriei Brăila dată în Dosarul nr. 13345/196/2022 a fost validat mandatul de consilier 
local municipal al domnului Sandu Marius – George. 
 Având în vedere cele prezentate, îi invit, în ordine alfabetică, pe domnii consilieri 
locali municipali Oancea Sorin și Sandu Marius – George să depună jurământul. 
 
 Domnul consilier Oancea Sorin: 

Jur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună – credință, tot ceea ce stă 
în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului Brăila. Așa să-mi ajute 
Dumnezeu! 
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Domnul consilier Sandu Marius – George: 
Jur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună – credință, tot ceea ce stă 

în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului Brăila. Așa să-mi ajute 
Dumnezeu! 

 

Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 
Brăila: 

În acest moment Consiliul Local Municipal are 27 de membri în funcție.   
 

 Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
  Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 
569/23.10.2020 referitoare la „Aprobarea numărului, domeniile de activitate şi componenţa 
nominală a comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local Municipal Brăila”, 
completată prin H.C.L.M. Brăila nr. 609/13.11.2020 și modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 
676/26.11.2020, H.C.L.M. Brăila nr. 328/16.07.2021, H.C.L.M. Brăila                                   
nr. 379/07.07.2022, H.C.L.M. Brăila nr. 415/15.07.2022 și H.C.L.M. Brăila nr. 
430/29.07.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 

Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea indicatorilor tehnico – 
economici pentru obiectivul de investiţii «Realizare lucrări în vederea obținerii 
autorizației pentru securitate la incendiu, Corp C3- Grădinița nr. 60 și Corp Clădire 
Internat Liceul cu Program Sportiv Brăila», cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 

Doamna consilier, Rădulescu Daniela – Elena:  
La acest proiect cât și la cel de la nr. 13 de pe ordinea de zi nu particip la dezbatere 

și vot. 
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost aprobat. Doamna consilier local 

Rădulescu Daniela – Elena nu a participat la deliberarea și votul asupra proiectului de 
hotărâre 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea indicatorilor tehnico – 
economici pentru obiectivul de investiţii «Sistematizare pe verticală – Calea Călărașilor 
nr. 59», cu finanțare de la bugetul local, aprobați prin H.C.L.M. Brăila nr. 333/16.07.2021. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea documentației tehnico – 
economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Reabilitare covor asfaltic 
curtea interioară a școlii - Școala Gimnazială „Anton Pann” Brăila», cu finanțare de la 
bugetul local.   
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Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea documentației tehnico – 

economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Instalație de desfumare 
de la Biblioteca Școlii Gimnaziale „Vlaicu Vodă” Brăila», cu finanțare de la bugetul 
local 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Studiului de Fezabilitate 
(S.F.) și a indicatorilor tehnico – economici la obiectivul de investiții «Modernizare Str. 
Independenței, între Vadul Ghecetului și Vadul Rizeriei». 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Popa Petrică – Costel:  
Stimați colegi, am să rețin vă rețin atenția cu un scurt comentariu. Strada 

Independenței a mai avut făcut un studiu de fezabilitate, din câte îmi aduc aminte, în 2007. 
Scopul era ca tot ce înseamnă trafic greu pe strada Carantinei să fie redirecționat pe 
strada Independenței. Sper ca în foarte scurt timp strada Carantinei să fie degrevată de 
traficul greu, dar totodată este un lucru necesar pentru că așa cum preconizează toți 
brăilenii economia va crește exponențial și atunci va fi nevoie de o altă rută pentru traficul 
greu către zona portuară. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Sunt două aspecte pentru eliminarea traficului greu din oraș. Pe de o parte avem 

podul, care atunci când va fi deschis circulației, va degreva Calea Galați de traficul greu, 
iar pentru a doua variantă pentru a degreva Calea Galați și de camioanele care merg spre 
zona portuară s-a căutat o variantă de ocolire și reabilitare a unei străzi. Consider că este 
o idee bună să deviem traficul greu pe acolo, aceasta aparținând domnului Viceprimar 
Jantea – Crican Alexandru. S-a făcut deja o analiză a traseului respectiv, se lucrează la 
procedură și mai sunt câteva elemente de clarificat, pe care o să le detaliem ulterior. 
Principalul lucru este ca pe zona respectivă să scoatem traficul greu, urmând ca ulterior și 
strada Carantina să beneficieze de lucrări de investiții, așa cum se desfășoară în 
momentul de față în tot cartierul Comorofca, unde s-a turnat deja primul strat de asfalt, se 
ridică capacele de canal la cotă, se montează gaigere de preluare a apelor fluviale și se 
asfaltează accesele către proprietățile private și trotuarele.      

 
Domnul Jantea Crican - Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Având în vedere prelungirea străzii Independenței, astfel încât să se racordeze în 

Vadul Rizeriei, se va turna covor asfaltic și se va reabilita și strada Carantinei, astfel încât 
acele dâmburi care provoacă mai multă daună caselor să fie îndepărtate. Avem 
convigerea că odată cu aprobarea acestui proiect și ceilalți pași se vor fi făcut să putem 
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aproba în Consiliul Local extinderea străzii Independenței. În momentul de față ea nu 
ajunge în Vadul Rizeriei, pentru că trebuie prelungită pe un teren în zonă. Am convingerea 
că în urma acestor lucrări acea porțiune de drum va fi grevată de trafic greu.   

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Aprobarea achitării contribuției ce 
revine Municipiului Brăila, prin Consiliul Local Municipal Brăila, în calitate de membru al 
Asociaţiei de Cooperare și Parteneriat Local pentru Dezvoltarea Stațiunii Lacul 
Sărat Brăila, pentru anul 2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 

Brăila: 
Referitor la acest proiect de hotărâre, precizez faptul că față de forma inițial 

prezentată, acesta a suferit modificări, care v-au fost transmise în format electronic, pe 
adresa http://clm.primariabr.ro/. 
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
Din bugetul acestei asociații constatăm că în anii trecuți și în acest an aproape o 

treime se duce către salarii. Trebuie găsită o formă de diminuare a acestor cheltuieli, astfel 
încât dezvoltarea stațiunii să meargă cu pași repezi. Deocamdată nu am văzut utilitatea 
acestei structuri, în afară de faptul de a lua salarii.  

 
Domnul Jantea Crican - Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
În momentul de față în stațiunea Lacu Sărat s-au început lucrările de asfaltare și de 

reabilitare a infrastructurii rutiere și pietonale, așa cum ați putut vedea de la intrarea în 
stațiune. Ea se va finaliza în momentul în care vom atinge și capătul celălalt al stațiunii. 
Contractul este semnat și este în derulare, iar executantul se află pe teren și lucrările se 
desfășoară conform graficului. În această toamnă va avea loc licitația pentru amenajarea 
spațiului verde, astfel încât în primăvară când va fi prielnic se vor planta arbori și se va 
înlocui mobilierul urban. Bugetul a fost unul crescut și a fost necesar pentru desfășurarea 
entității juridice. Cuantumul salariilor este unul redus raportat la investiția care se face. În 
momentul de față poate oricine să meargă să vadă stadiul lucrărilor de reabilitare. Dacă 
infrastructura pietonală și rutieră nu este utilă sau mobielierul urban nu trebuie înlocuit 
este o chestiune ce ține de liberul arbitru al fiecăruia. În opinia mea lucrările deja se 
desfășoară și scopul pentru care a fost înființată această identitate se desfășoară conform 
așteptărilor.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am să completez cu un lucru la declarația domnului Viceprimar. Președintele 

Consiliului Județean, Primarul Municipiului Brăila și Primarul comunei Chiscani alături de 
cei 2 viceprimari de la Chiscani și cei 2 viceprimari de la Brăila nu sunt remunerați. Sunt 
câțiva angajați acolo și o parte dintre ei sunt cu jumătate de normă, tocmai pentru a nu 
exista cheltuieli salariale mari la asociație. Ceea ce s-a realizat până în prezent este 
organizarea unor licitații și deja tronsonul dintre linia de tramvai și intrarea în stațiune este 
finalizată din punct de vedere al asfaltării străzii și trotuarelor și se va continua în perioada 
următoare. În paralel s-a dat deja drumul la licitația pentru spațiile verzi și se lucrează la 
zona din fața mânăstirii, astfel încât și aceea să fie reabiltată în perioada următoare. În 
paralel comuna Chiscani a depus un proiect cu finanțare europeană pentru un parc de 

http://clm.primariabr.ro/
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joacă și relaxare în stațiunea Lacu Sărat. Eu consider că această asociere este utilă 
tocmai pentru că s-a demonstrat că după 12 ani de procese și 4 ani, în care această 
stațiune a aparținut unei comune, nu s-a întâmplat nimic. După înființarea acestei asociații 
au apărut și lucrări de reabilitare, iar anul viitor cei care vor merge în vară vor constata o 
serie de lucrări în toată stațiunea și nu doar pe zona de intrare.  

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
În primul an de funcționare toată cotizația s-a dus pe salarii. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu. 
 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
Lăsați-mă să termin. În al doilea rând există cheltuieli de funcționare din cei 2,1 

milioane de lei.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am o rugăminte pentru demnitatea fiecărui consilier, atunci când faceți o afirmație 

să fie verificată. Vă rog mult de tot, și este valabil pentru toți consilierii, de la toate 
partidele, când aveți anumite informații de genul acesta vă rog întrebați-ne. În primul an de 
funcționare asociația nu a avut niciun salariat, ci doar un președinte și ulterior au fost 
făcute angajări. Nu s-a cheltuit întreg bugetul asociației pe salarii, pentru că nu au avut 
angajați, iar sumele care au rămas necheltuite anul trecut au fost reportate în integralitatea 
lor pe anul acesta. Sumele se găsesc în bugetul asociației și nu au fost cheltuite pe salarii. 
Ați făcut o afirmație că tot bugetul a fost cheltuit pe salarii, iar eu vă spun că nu a fost 
cheltuit, lucru care se poate vedea din documente.  

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 9 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnii consilieri locali Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel, membri în 
A.G.A. la societatea BRAICAR S.A. Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al societății „BRAICAR” S.A. BRĂILA, pe anul 2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin:  
Vorbim de o societate care vizează transportul de călători pe raza municipiului 

Brăila, transport care din păcate așa cum vedem nu este funcțional. Avem un plan de 
mobilitate urbană al municipiului și nu este pus în aplicare, în afară de achiziția acelor 
mijloace de transport ecologice. Vorbim despre o societate cu un buget de peste 50 de 
milioane de lei și mi-ar fi plăcut să văd pe ordinea de zi un plan de management care să 
ne propună măsuri de îmbunătățire a transportului în comun în Brăila. Haideți să ne uităm 
pe acel plan de mobilitate și poate este nevoie să scurtăm liniile de transport în comun, să 
analizăm fluxul de călători. Poate este nevoie să instituim un bilet unic cu o anumită 
durată, așa cum au adoptat alte orașe. Avem o societate care operează transportul în 
comun și nu vine în fața noastră, a cetățenilor, cu măsuri de optimizare. Eu îmi doresc să 
nu mai fie nevoie să iau un autoturism pentru a ajunge din punctul A în punctul B și să 
folosesc transportul în comun. Mulțumesc! 
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Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 10 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 
578/05.10.2021 referitoare la „Aprobarea măsurilor necesare aplicării O.G. nr. 
15/31.08.2021, referitoare la reglementarea unor măsuri fiscal – bugetare, prin ajustarea 
prețurilor aferente materialelor de construcții pentru contractele de achiziție publică de 
lucrări finanțate prin Programul Operațional Regional 2014 – 2020 în cadrul proiectului 
«Eficientizare energetică Grădinița cu program prelungit nr. 36 Furnicuța», 
modificată prin H.C.L.M. nr. 398/15.07.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 11 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Acordarea, începând cu anul 
2023, a subvenţiilor de la bugetul local asociaţiilor, fundaţiilor şi cultelor recunoscute în 
România, acreditate ca furnizori de servicii sociale potrivit legii, cu personalitate juridică, 
care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială care se adresează 
beneficiarilor din Judeţul Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 12 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea Organigramei, Statului de 
Funcții și a Regulamentului de Organizare și Funcționare ale SERVICIULUI DE 
UTILITATE PUBLICĂ DE ADMINISTRARE ȘI GOSPODĂRIRE LOCALĂ BRĂILA. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin:  
În acest proiect de hotărâre ni se spune în 3 locuri că Organigrama rămâne 

aceeași, dar există o modificare în sensul că un post de execuție se transformă într-unul 
de conducere. Mi-ar fi plăcut să văd și o simulare de impact financiar, pentru că bănuiesc 
că un post de conducere ar trebui să fie mai bine plătit decât un post de execuție. Poate 
mă ajutați dumneavoastră. Are 78 de pagini, dar nu am găsit.  

 
Doamna Ciocan Doinița, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Din transformarea acestor posturi nu există. Există economii la cheltuiala de 

personal, astfel încât bugetul serviciului rămâne același ca în 2022. 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin:  
Atunci cum îi motivăm să acceadă către un post de conducere? 
 



 12 

Doamna Ciocan Doinița, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Impactul înseamnă suma pe care o cheltuim în anul 2022 .  
 

Domnul consilier Gheorghiță Florin:  
Deci rămâne același salariu? 
 

Doamna Ciocan Doinița, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Pe structură de cheltuială de personal există economii, deci bugetul nu se modifică 

în niciun fel.  
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 13 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Acordului de parteneriat între 
Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție Județean Brăila, Liceul cu Program Sportiv 
Brăila, Direcția Județeană de Sport Brăila, Inspectoratul pentru Situații de Urgență 
”Dunărea” al Județului Brăila, Direcția Județeană pentru Familie și Tineret Brăila și Centrul 
de Prevenire, Evaluare și Consiliere Antidrog. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 

Doamna consilier, Rădulescu Daniela – Elena:  
La acest proiect cât nu particip la dezbatere și vot. 
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost aprobat. Doamna consilier local 

Rădulescu Daniela – Elena nu a participat la deliberarea și votul asupra proiectului de 
hotărâre. 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a bunului 
public înscris în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila  nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul 
G, Subcapitolul G10 – „Cimitire”, poziția nr. 5, conform procesului – verbal de recepție 
la terminarea lucrărilor nr. 11630/26.07.2022. 
   Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

  Trecem la dezbaterea punctului 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a 
imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Oborului nr. 10, Grădinița cu program 
prelungit nr.36, aflat în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul 
H, poziția nr. 39, conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor                              
nr. 256/07.04.2022. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Radierea din Inventarul Domeniului 
Public al Municipiului Brăila a corpurilor de construcții C1 - școală, cu o suprafață 
construită de 426,17 mp, identificat cu NCP 14312-C1 și C2 – grup sanitar, cu o suprafață 
construită de 35,96 mp, identificat cu NCP 14312-C2, situate în municipiul Brăila,              
str. Cezar Petrescu nr.9A, conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor                 
nr. 24000/02.08.2022 și a documentației cadastrale, precum și radierea acestora din 
Cartea Funciară nr.93809. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
    Discuţii? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Completarea anexei 
nr. 2 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - Lista terenurilor aparținând domeniului public al 
Municipiului Brăila în vederea amplasării unor terase a căror activitate se va desfășura în 
fața spațiilor comerciale autorizate. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

  Trecem la dezbaterea punctului 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Completarea anexei 
nr. 4 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin domeniului public al 
Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, alei acces, extinderi 
spații comerciale, alte construcții autorizate”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Închirierea prin încredințare directă a 
unor terenuri ce aparțin domeniului public al Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de 
construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate, 
conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila nr. 421/31.08.2020, cu modificările 
ulterioare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  
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 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

  Trecem la dezbaterea punctului 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Dezmembrarea unui 
teren ce aparţine domeniului public al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Trecerea din domeniul public în 
domeniul privat al Municipiului Brăila a bunurilor din Parcul Monument, înscrise în 
Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 
325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul G, subcapitolul 
G4, poziția nr. 1, în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Completarea 
H.C.L.M. Brăila nr. 51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la domeniul privat 
al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea funciară”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 

Brăila: 
Referitor la acest proiect de hotărâre, menționez faptul că față de forma inițial 

prezentată, acesta a suferit completări atât la articolul 1, cu o nouă anexă, respectiv cu 
anexa nr. 5.135, cât și la documentație, care a fost completată cu raportul de specialitate 
al Serviciului de Utilitate Publică de Administrare a Fondului Locativ și Cimitirelor Brăila, 
precum și cu schițele 5.135.1, 5.135.2 și 5.135.3. 

Aceste completări v-au fost aduse la cunoștință în format electronic, pe adresa 
http://clm.primariabr.ro/. 
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Prelungirea 
contractelor de închiriere pentru terenuri ce aparțin domeniului public al municipiului 
Brăila, în vederea desfășurării de activități comerciale diverse. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 

http://clm.primariabr.ro/
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Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Exprimarea acordului 
Consiliului Local Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de construire/desființare 
pe terenuri ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Prelungirea contractului de 
închiriere având ca obiect spaţiul cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă, situat în 
Brăila, B-dul. Alexandru Ioan Cuza, nr. 216, parter, încheiat cu ASOCIAŢIA 
COLUMBOFILĂ DANUBIUS BRĂILA, în vederea desfăşurării activităţii. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

   Trecem la dezbaterea punctului 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea dreptului de folosinţă gratuită 
asupra terenului situat în Brăila, str. Paul Brătășanu nr. 9 (Zona Industrială Sud, lot 105),  
în suprafaţă de 250,00 mp, NCP 14024, constituit prin H.C.L.M. Brăila nr. 363/28.09.2004 
în favoarea domnului OPREA FĂNEL și radierea acestuia din Cartea Funciară nr. 98852 
Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Constituirea dreptului 
de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului 
Brăila, în suprafață de 300,00 mp, situat în Brăila,  str. Mecanizatorilor nr. 5, NCP 97866, 
în favoarea solicitantului BOURCEANU GABRIEL, teren pe care se află amplasată 
construcția C1, proprietatea acestuia. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Aprobarea vânzării locuinței 
situată în Municipiul Brăila, Bd. Alexandru Ioan Cuza nr. 70, conform Legii nr. 112/1995, 

coroborată cu Legea  nr.10/2001. 
Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 

 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Acordul Consiliului 
Local Municipal Brăila cu privire la demararea procedurii de către Serviciul de Utilitate 
Publică de Administrare a Fondului Locativ și a Cimitirelor Brăila, pentru scoaterea la 
licitație publică în vederea vânzării, a imobilului situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 29, 
etaj.               . 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
 

Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 
Brăila: 

Referitor la acest proiect de hotărâre, precizez faptul că față de forma inițial 
prezentată, acesta a suferit o serie de modificări, ce v-au fost transmise în format 
electronic, pe adresa http://clm.primariabr.ro/. 
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință: 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Bdul 
Al.I.Cuza nr. 249 (C2 și C3 + cota indiviză ½  din beci. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Str. Militară 
nr. 26. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 

  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 

http://clm.primariabr.ro/
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 Trecem la dezbaterea punctului 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Str. Militară 
nr. 28. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

  

 Trecem la dezbaterea punctului 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Rectificarea bugetului de venituri 
şi cheltuieli al municipiului Brăila pe anul 2022. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Rectificarea bugetului general 
centralizat al municipiului Brăila pe anul 2022. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 
1/14.01.2020 referitoare la „Instrumentarea proiectului «PIAȚA DE PEȘTE», aprobarea 
Studiului de Fezabilitate, precum și a Devizului General aferent”, modificată prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 730/27.12.2021. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Trecerea din 
domeniul privat în domeniul public al Municipiului Brăila a terenului în suprafață de 
1643,00 mp, situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 17, NCP 71018 și completarea 
Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 
325/30.09.2011 cu o nouă poziție la Capitolului H, poziția nr. 157, conform contractului 
de vânzare autentificat sub nr. 2642/21.09.2022. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
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  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Trecerea din 
domeniul public în domeniul privat al Municipiului Brăila a terenului în suprafață 10.878,00 
mp, situat în Brăila, Cartier Lacu Dulce, str. Dorului – Cazasului, județul Brăila, 
amplasament 1, lot 1/1/39/5, NCP 95334. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Modificarea 
elementelor de identificare ale bunului înscris în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila  nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, poziția nr. 587 – str. Paltinului, conform 
actului de dezmembrare autentificat sub nr. 4094/14.06.2022. 
.  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Aprobarea vânzării unui număr 
de 13 de apartamente tip A.N.L., situate în Brăila, conform prevederilor art. 10, alin. (1) din 
Legea nr. 152/1998, privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican Alexandru privind: Aprobarea 
PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul <Construire Hală Atelier 
Întreținere Auto P+1E parțial>, la adresa din Municipiul Brăila, Șoseaua Focșani, Km 5, 
Ferma 1 Mai, lot 2/1/1/2, inițiat de societatea ANVISOR TRANS S.R.L. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 41 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
luna octombrie 2022. 
  Discuții? 
 
 Doamna Bratu Angelica – înlocuitorul Secretarului General al Municipiului 
Brăila: 
 Conform Regulamentului Consiliului Local Municipal Brăila, urmează domnul 
consilier local municipal Tîmplaru Adrian - Ștefan. 
   

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

    Trecem la dezbaterea punctului 42 de pe ordinea de zi – Alte probleme. 
 

Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
  În primul rând condoleanțe din partea locuitorilor cartierului Brăilița ca urmare a 
reabilitării Căminului Cultural. Locuitorii ar dori redeschiderea ghișeului pentru plata taxelor 
și impozitelor. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
   Am finalizat reabilitarea Căminului Cultural din Chercea. În momentul de față se 
reabilitează parcul de joacă de lângă Căminul Cultural, iar apoi zona de acces care 
include parcarea din față și trotuarele aferente. După reabilitarea acestor obiective vom 
deschide biroul de încasare taxe și impozite locale, astfel încât locuitorii să nu fie nevoiți 
să se deplaseze până în zona centrală a orașului. De asemenea, va reveni în locație și 
punctul bibliotecii ”Panait Istrati”. 
 

Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
  Mulțumesc! Deci, mai durează ceva. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
  Mai durează, pentru că trebuie să avem toată zona finalizată. 
 

Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
  Domnule primar, zilele trecute am trecut prin cartierul Progresul și m-am uitat la 
starea stadionului. Defect profesional, n-ai ce-i face. Am observat că de jur împrejurul 
terenului de joc se construiește un gard. Aveți idee dacă acel gard va sprijini toate laturile 
terenului, pentru că de aici vom putea continua discuția în funcție de răspunsul 
dumneavoastră.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
  Se reabilitează gardul existent. Cel din spate, către cimitir, va fi placat cu imagini ale 
gloriilor din sportul brăilean. 
 

Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
  Cred că m-ați înțeles greșit. Există un gard care împrejmuiește suprafața de joc, la 
maxim 3 m de laturile terenului.  

 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am înțeles! Am zis că vă referiți la gardul care împrejmuiește stadionul.  
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Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
N-are nicio legătură. Ăla sunt convins că-l faceți. Mă refer la gardul de la 3 m de 

suprafața de joc. Nu știți? Între gardul care împrejmuiește și limita terenului sunt 3 m. Aveți 
două rânduri de borduri. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu ”aveți”, ci ”avem”. Nu sunt ale mele. 
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Ale constructorului. Îmi cer scuze! Avem două rânduri de borduri, una la 10 cm, iar 

alta la 20-25 cm. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Noi acum vorbim de un șantier în lucru, iar acolo sunt lucrări nefinalizate. În 

momentul în care sunt finalizate discutăm de alte înălțimi ale bordurilor. 
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Gardul împrejmuitor este obligatoriu la ligile a IV-a și a V-a, acolo unde spectatorii 

sunt mai zburdalnici, și aici știți la ce mă refer.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu știu la ce vă referiți. 
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Orice comisie a L.P.F. și F.R.F. care va veni, nu vă va omologa terenul. Să vă spun 

de ce: în primul rând, integritatea corporală a jucătorilor. În urma unui contact a doi jucători 
se poate lovi unul dintre ei de bordură, de gard, deci nu este garantată integritatea 
corporală a jucătorilor. În al doilea rând, băncile de rezervă ale jucătorilor unde vor fi 
amplasate? Sunt 3 metri. Jucătorii se încălzesc doar în spatele arbitrului asistent, iar 
spațiul e foarte mic. Eu asta v-am întrebat pe dumneavoastră, dar bănuiesc că nu știți. 
Latura de la tribună se împrejmuiește cu gard sau nu? 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu mai bănuiți. Îl las pe domnul Viceprimar să vă răspundă și apoi completez eu. 
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Dacă și domnul Viceprimar se pricepe la fotbal...  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Dacă și dumneavoastră vă pricepeți la construcții, înseamnă că toți se pricep la 

toate. 
 
Domnul Jantea Crican - Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Cu toții știm ca dacă dorim să cădem în derizoriu și purtăm discuții care să facă 

deliciul presei sunt omul potrivit.  
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Nu este vorba despre discuții care să facă deliciul presei. Sunt lucruri concrete pe 

care dumneavoastră nu este normal să nu le știți. Eu vă pun în temă că s-ar putea să nu 
se joace niciun meci oficial. Vă spun aceste lucruri și vă deschid mintea acum. 

 
Domnul Jantea Crican - Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, eu înțeleg că sunteți nevorbit. 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier și domnule Viceprimar, apelez la președintele de ședință ca 

pentru a ține această ședință într-un cadru civilizat cred că este momentul să retrageți 
acea expresie ”A vă deschide mintea”.  

 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Am greșit. Eu vreau să vă aduc câteva informații. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Asta este altceva, dar nu să vă referiți că dumneavoastră deschideți mintea cuiva 

din Consiliul Local. Am să apelez la președintele de ședință să conducă ședința în 
următorul mod: dă cuvântul unui consilier, terminați ce aveți de vorbit, apoi dă cuvântul 
domnului Viceprimar, dumneavoastră nu mai întrerupeți, pentru că nu este civilizat, apoi 
vin și completez și eu și închidem subiectul. Haideți să facem acest lucru în mod elegant. 
Eu înțeleg că este un domeniu pe care dumneavoastră îl știți din punct de vedere al 
organizării sportive. Stadionul Progesul este făcut în colaborare cu Federația Română de 
Fotbal. Dacă există anumite aspecte care nu sunt conforme sau care pot fi îmbunătățite 
eu vă mulțumesc pentru acest lucru, dar să nu ajungem la astfel de expresii. Dacă ne 
semnalați niște aspecte și noi întrebăm mai departe Federația Română de Fotbal, da, este 
un subiect și nu este o problemă, dar să nu aruncăm pastiluțe și să ne jignim în consiliu. 
Domnule președinte, dați cuvântul pe rând. 

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Sunt de acord cu dumneavoastră să purtăm discuții civilizate, dar a trage de urechi 

consilierii nu este în regulă. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu i-am tras de urechi, doar că nu puteți să le permiteți un limbaj neadecvat.  
 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Colegul meu a folosit într-adevăr o expresie neacademică, dar totul este în folosul 

cetățenilor. Îl lăsăm pe domnul Viceprimar să ne spună ce dorește dânsul și apoi dau 
cuvântul, dacă dorește, colegului meu.  

 

Domnul Jantea Crican - Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Spre deosebire de ilustrul nostru coleg eu n-am fost sportiv, dar vă pot spune că 

acest proiect a fost făcut în colaborare cu Federația Română de Fotbal, iar domnul 
Răzvan Burleanu a fost personal pe teren. În momentul de față suntem într-un proces de 
construcție și nu s-a finalizat. Felicit și salut facpul că domnul consilier, căruia probabil 
timpul îi permite, acum fiind retras, se plimbă și vizualizează lucrările Municipiului sau 
lucrările pe care le efectuează anumiți constructori. Sigur, probabil că acum s-ar putea să 
fie un șoc pentru dvs, dar vedeți că o să pice frunzele din pom, vine toamna. S-ar putea să 
pice și pe teren și cu siguranță integritatea corporală a jucătorilor este pusă în pericol dacă 
alunecă pe o frunză. Noi suntem în șantier și terenul respectiv nu este dat în folosință. 
Orice comentariu privind acest proiect se poate face la finalizarea acestuia. Dacă nici  
Federația Română de Fotbal nu are legătură cu fotbalul, atunci eu îl propun pe domnul 
consilier președinte la F.R.F. și poate dumnealui va fi un mai bun gestionar al acestei 
activități sportive. 

 

Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
În aceeași ordine de idei, pe care a spus-o domnul Primar înainte, nici eu nu accept 

luări peste picior și insinuări ale dumneavoastră. 
 

Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Dacă tot se face acest proiect în colaborare cu Federația Română de Fotbal întreb 

dacă există acest gard în proiect. Vrem să știm și noi. Colaborarea cu Federația Română 
de Fotbal este strict pentru suprafața de joc. Nu v-a spus Federația Română de Fotbal să 
faceți gard la 3 m de suprafața de joc și sunt convins de treaba asta. Eu nu înțeleg rolul 
acelui gard. Cine v-a recomandat? Este în proiect gardul ălă? 
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Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Așteptăm un răspuns scris. 
 
Domnul Jantea Crican - Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Așa cum am spus mai devreme proiectul este în curs de realizare. 
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Nu este terminat proiectul? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Vă referiți la două aspecte aici. Când vă referiți la proiect nu-l confundați pe cel 

tehnic cu proiectul unei investiții. Proiectul de reabilitare a stadionului Progresul a fost 
aprobat în Consiliul Local, în prezența tuturor consilierilor, în unanimitate. Proiectul 
respectiv noi l-am prezentat și Federației Române de Fotbal, pentru că altfel nu beneficiam 
de colaborarea pentru suprafața de joc, pe care ne-au livrat-o deja și este montată de 
către constructor. Detaliile tehnice privind gardurile, distanțele de antrenament nu le 
cunoaștem, nefiind de specialitate, dar intră în atribuțiile Federației Române de Fotbal. 
Pentru a nu exista niciun fel de discuții și să închidem subiectul am să am o discuție cu 
domnul Burleanu după terminarea ședinței. Atenție însă, să nu facem confuzie între 
proiectele aprobate în Consiliul Local ca documentație tehnico-economică și proiectele 
aflate în derulare. De aici au plecat confuziile respective.  

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin:  
Colegul meu a ridicat un semn de întrebare în eventualitatea neomologării pentru 

anumite tipuri de competiții a acestui stadion, ceea ce este foarte bine. Eu știu un principiu 
și anume că e mai bine să previi decât să repari. Haideți să adresăm o întrebare 
executantului și poate putem remedia acest lucru în timp util, astfel încât să nu ajungem la 
încheierea lucrării și nepreluarea acestui obiectiv sau la lucrări suplimentare. E mai simplu 
să reparăm atunci când apar probleme. Colegul meu are o experiență în spate pe care nu 
o are nimeni din această sală. Știe foarte bine regulamentul și a ridicat un semn de 
întrebare. Haideți să ne întoarcem la constructor și să o rezolvăm simplu.   

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Exact din acest motiv am spus că îl voi contacta pe domnul Burleanu pentru a 

clarifica aspectele cu pricina.  
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Nu credeți că ar fi mai bine să faceți câteva poze? Dacă dânsul e de acord cu 

construcția gardului...  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Prima dată o să discutăm cu dânsul. 
 
Domnul consilier Drogeanu Alexandru:  
Vă rog eu frumos, opriți gardul ăla! Oricum îl dărâmați, vă garantez eu! Nicio 

comisie de omologare nu o să omologheze terenul de joc! Gardul de la stadionul municipal 
este un gard de protecție. Este altceva. Îmi cer scuze încă o dată, dar dărâmați-l. Vă 
mulțumesc!  

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Eu cu domnul Burleanu m-am lămurit. Mai sunt și alte discuții? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da, eu mai am una. Domnul consilier Sârbu a afirmat mai devreme că la Asocierea 

pentru Dezvoltarea Stațiunii Lacu Sărat sumele de anul trecut au fost cheltuite integral pe 
salarii. 
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Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Nu. Am zis acum doi ani și anul trecut o treime. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Acum doi ani nici nu era asociația. Ca să clarificăm aceste aspecte suma 54.434 lei 

a fost cheltuită pentru înființarea asociației și un singur angajat. Suma de aproximativ 
540.000 lei este economie la cheltuielile de funcționare și s-a reportat anul acesta, iar 
suma de 1.500.000 de lei, pentru dezvoltare, a rămas necheltuită și a fost reportată pentru 
anul 2022. Din cei aproximativ 2.100.000 lei, doar 54.434 lei au fost cheltuieli aferente 
înființării și funcționării asociației anul trecut. Suma de 2.100.000 lei reprezintă economii la 
bugetul asociației și care a fost transferată în 2022 și vor fi cheltuite pentru modernizarea 
stațiunii Lacu Sărat. 

 
Domnul SÎRBU CONSTANTIN, Președinte de ședință:  
Ar fi corect, părerea mea ca o dată la 6 luni sau o dată pe an, cel puțin, cel care 

este manager sau director să ne prezinte un bilanț, astfel încât să știm și noi. Noi votăm 
cotizația, dar vrem să știm pe ce se cheltuiesc banii, care sunt proiectele și ce intenții au 
pe viitor.    

Dacă nu sunt mai sunt alte discuții declar ședința închisă. Vă mulțumesc! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Preşedinte de şedinţă: Sîrbu Constantin                         ____________ 

 
 

Înlocuitorul Secretarului General  
al Municipiului Brăila: Bratu Angelica      ____________ 
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